
Zápis z jednání komise výstavby, dopravy a ekologie

 ze dne 11.11.2019

Místo :  jednací místnost na ÚMOb Hrabová

Čas : 16:30 – 18:30

Přítomní : Martin Krejčíček,  Bohumil Rundt,  Petr Blanár, Stanislav Holiš a Jiří Skalský 

Omluveni : Jana Batelková, Alois Janáček

Hosté: Vladimír Slavík, Ivo Richter

Základní body jednání:

1) Rezignace  Aloise  Janáčka  na  členství  v komisi.   Ing. Alois  Janáček  se  písemně  omluvil  a

z rodinných důvodů požádal o ukončení členství v komisi VDaE.

2) Pohovory s adepty na členství v komisi – prezentace jejich představ a následný pohovor.  Jako

první  se  prezentoval  Vladimír  Slavík,  následně  pak  Ivo  Richter.  Na  závěr  pohovoru  všichni

přítomní členové komise VDaE  souhlasili  s podáním návrhu Radě MOb Hrabová na doplnění

komise VDaE o oba dva kandidáty. 

3) Martin Krejčíček informoval komisi o průběhu odstraňování betonových fragmentů –  Drobné

fragmenty již byly svezeny na sběrné místo, u větších se čeká na období, kdy bude méně vytížená

těžká technika (zimní období).

4) Petr Blanár informoval komisi o průběhu instalace studené plazmy (odstranění významné části

zápachu) v hale společnosti Brembo – postup prací probíhá dle schváleného harmonogramu. 

Závěr:

Na základě jednání komise VDaE navrhuji  Radě MOb Hrabová uvolnit z funkcí členy komise VDaE

pány Robina Vašnovského a Ing. Aloise Janáčka a doplnit komisi o dva nové členy a to o Ing. Vladimíra

Slavíka a Ing, Ivo Richtera.

 Jiří Skalský 


